
FAU  
Møtereferat 15.01.18 
 
Tilstede: Kine (styreleder), Trine (kasserer, nestleder og representant for 1. klasse), 
Jorun (kommunens representant), Eli Helen (representant for 2. Klasse), Stine 
(representant for 3. Klasse), Merethe (representant for 4. Klasse), Wenche (representant 
for 4. Klasse), Lene (sekretær og representant for 5. Klasse), Maja (representant for 5. 
Klasse) og Benita (representant for 10. Klasse). 
 
Trine ble valgt som nestleder. 
 
Det har vært gjort en innsats for å komme i gang med ny struktur i FAUs styre hvorav 
alle klassetrinn skal være representert på alle styremøter heretter i tillegg til 
kommunens representant, leder og nestleder. En klassekontakt og en vara fra hvert 
trinn skal representeres på møtene. Klassekontaktene må ta ansvar og sørge for at 
trinnet er representert. 
 
FAUs informasjonskanal vil være Transponder og mail.  Facebook fungerer hovedsakelig 
som en påminner. Det forsøkes å legge til flere foreldre på FAUs facebook side slik at 
man når flere og forhåpentligvis øker engasjementet til foreldrene til elevene på skolen. 
 
Kommunens representant informerte styret om saker det jobbes med for tiden: 

- Kommunens hjemmeside, herunder oppvekst. 
- Skolens hjemmeside. Det er ønskelig med lik struktur og layout for skolesiden 

som for oppvekst, endelig avklaring innen kort tid. 
- Felles ordensreglement for alle skoler i kommunen? 
- Skole-hjem samarbeid. Nytt skriv under opparbeidelse som kvalitetssikres i 

henhold til nye lover og regler. 
- Obligatorisk oppmøte på foreldremøter? 
- Felles tema og lik møtestuktur på foreldremøter på alle skoler i kommunen? 
- Leirskoletilbud. 
- Lys i apejungelen. 
 

FAU ønsker å organisere vårdugnad på skolens utearealer. 
 
Det ble vedtatt å gå tilbake til gjeldende inntektsfordeling for arrangement slik det var 
før august 2016. Se eget skriv for gjeldende fordeling: ”Arrangementer og fordeling av 
overskudd/ansvar ved Salhus skole fra Januar 2018.” 
 
 
Neste møte: 5. Februar kl 19:30 


